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Indkaldelse til 

ORDINÆR GENERALFORSAMLING 
FC DAMSØ 

 

 ONSDAG DEN 22. MARTS 2023 
KL. 19.15 

 i klublokalet, Vanløse Idrætspark 

  

Dagsorden 
 

1. Valg af dirigent  

2. Valg af referent  

3. Formandens beretning  

4. Kassererens beretning  

5. Forslag fra bestyrelsen – Bestyrelsen stiller forslag om at klubben skal have en 

”forperson” fremfor en ”formand”, og ønsker således at erstatte ordet ”formand” med 
”forperson” i paragraf 11, 13 og 15 

6. Indkomne forslag 

7. Valg af formand, bestyrelse og revisor 

8. Eventuelt  

 

Ad. 1 

René Nørgaard blev valg til dirigent  

 

Ad. 2 
Anette Skov blev valgt til referent 

 

Ad. 3  

Klubben har haft vækst i børne og ungdomsafdelingen. Vi har afholdt Pigeraketten og det gør vi 
ikke igen på en fredag. Damsødagen blev afviklet i september og vi har igen i år planer om at 

afvikle dagen i september. Derudover har vi planer om afholdelse af klubbens 20-års 

jubilæum. Datoen er endnu ikke fastsat. Vi har fået Roy Leanger Johannsen som frivillig i 

cafeen, og det er vi meget glade og taknemmelig for. Vi arbejder på at få nogle støjdæmpende 
plader i klublokalet. Flere af ungdomsholdene har fået flere frivillige omkring deres hold. 

Næste step er at få flere frivillige omkring hele klubben. Det er vanskeligt at få forældre og 

andre medlemmer til at påtage sig opgaver omkring klubben.  
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Vi er ved at indgå et klubsamarbejde med Hellas.  
6. november afholdt vi en strategiworkshop hvor bestyrelsen fik mandat til at arbejde videre 

med at se om vi kan blive samarbejdsklub med FCK, styrke samarbejdet med Hellas samt 

arbejde videre på en DBU-godkendelse af FC Damsø som børneklub. 

 
Ad. 4  

Regnskabet blev godkendt og der er fra generalforsamlingen opbakning til at arbejde videre 

med et sponsorudvalg. Klubben vil gerne bruge flere midler på træneruddannelse, men der har 

ikke været tilstrækkelig med trænere som har været interesseret i kurser. Vi har fået uddannet 
ca. syv ungtrænere som alle er i gang med at hjælpe de mindre årgange med træningen. 

Der var en længere debat om muligheden for at kunne ansætte en deltidsmedarbejder til 

klubudvikling for børne- og ungdomsafdelingen. Bestyrelsen arbejder på dette.  

Ligeledes blev det foreslået at klubben kan nedsætte et kommunikationsudvalg 
 

Ad. 

5 forslaget blev vedtaget ved håndsoprækning.  

 
Ad. 6  

Der var ikke indkommet nogle forslag. 

 

Ad. 7 
Den siddende bestyrelse blev genvalgt. Kasper Roelsgaard blev valgt ind i bestyrelsen som nyt 

medlem. René og Anker sidder i bestyrelsen endnu et år, Anette vil sidde 2 år endnu, hvis hun 

bliver genvalgt næste år, så der bliver lavet en glidende overgang til en ny bestyrelse. Skytte er 

uafklaret i forhold til hvor lang tid hun ønsker at fortsætte i bestyrelsen.  
 

Ad. 8 

Det blev foreslået af Kasper at der skulle oprettes et udvalg som gennemgik fordelingen af 

klubbens midler. Det er bestyrelsens holdning og generalforsamlingens holdning at vil man 
have indsigt i klubbens økonomi, så er man medlem af bestyrelsen som har ansvar for 

forvaltning af klubbens midler. 

 

Dirigenten takkede for god ro og orden. 
 

 


